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Θεσσαλονίκη, 03/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

  

Προς:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Διαφύλαξη της πατατοκαλλιέργειας Νάξου» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με πατατοπαραγωγούς της Νάξου, εφέτος, παρατηρείται μια διαφοροποίηση 

στην αγορά της πατάτας Νάξου, βάσει της πολιτικής των ντόπιων διακινητών. 

Συγκεκριμένα, οι ιδιωτικές μονάδες τυποποίησης, που δραστηριοποιούνται στο νησί, 

προβαίνουν σε επιπλέον αφαίρεση του βάρους της παραδοτέας ποσότητας (εκτός της 

αρχικής σχετική με ξένες ύλες) για να καταλήγει η τελική τιμή στον παραγωγό μειωμένη, 

εν συγκρίσει με τα προηγούμενα χρόνια. Παρεμπιπτόντως, οι πατατατοπαραγωγοί Νάξου 

δεν έχουν περιληφθεί, μέχρι στιγμής, στον ειδικό σχεδιασμό ενίσχυσης των παραγωγών, 

λόγω κορωνοϊού, όπως άλλων περιοχές, με βάση πληροφορίες που διακινούνται. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Πώς προτίθεται το υφ΄ υμάς Υπουργείο να κινηθεί για να διασφαλίσει, αφενός, την 

βιωσιμότητα των πατατοπαραγωγών Νάξου και τις τιμές του παραγομένου προϊόντος 

αυτών, διότι το τρέχον χρονικό διάστημα, οι μεσάζοντες, με πρόφαση την πανδημία, 

σπεύδουν να υιοθετήσουν αήθεις τακτικές εις βάρος των πατατοπαραγωγών και αφετέρου, 

την ένταξή τους στην περί της γενικής ειδικής ενίσχυσης των πληγέντων 

πατατοκαλλιεργητών της χώρας; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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